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Aanleiding en doel overleg

Afgesproken is dat 1x per jaar de

[IE
<c neem aan een

bestuursvergadering van de Staat Volksgezondheid en Zorg. Deze vindt

volgende week dinsdag plaats.

Deelnemers overleg
RIVM: BEE EEA on IEF

= NII: 6.1.2¢

= Trimbos:

= Nivel:

= SCP:

= CBS:

= ZINL:

Te bespreken punten
1. Opening met voorstelrondje en vaststellen agenda
2. Effecten COVID-19 op cijfers op de Staat VenZ | zie bijlage 1

De werkorganisatie heeft gesproken over de mogelijke effecten van COVID-19 op

de cijfers op de Staat VVenZ. Het voorstel voor hoe hier mee om te gaan staat in de

bijlage.

Ter bespreking:
— Eventuele vragen aan

eel
over het voorstel

— Reactie op het voorste
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3. Lacunes op de Staat VenZ | zie bijlage 2 Volksgezondheid
VWS heeft ons gevraagd of de Staat VenZ compleet is of dat er thema’s Pleasoly
onderbelicht zijn. De werkorganisatie heeft zich over deze vraag gebogen. Het Jeugdgezondheidszorg

eerste resultaat staat in de bijlage.

Kenmerk

Ter bespreking:
—» Toelichting door

EAE 77aeoie]— Zijn dit voor nu inderdaad de belangrijkste thema’s die we aan VWS willen

meegeven?
— Reactie op het voorstel voor het vervolg

4. Mededelingen vanuit de consartiumpartijen(en VWS)

In dit rondje delen we ontwikkelingen die ook voor de andere partijen relevant zijn
om te weten.

Ter informatie: De werkorganisatie heeft tijdens een extra overleg elkaar

geinformeerd over nieuwe trajecten die zijn opgezet vanwege COVID-19. Zie

bijlage 3. De werkorganisatie constateert dat coérdinatie lijkt te ontbreken en

eenduidigheid wordt bedreigd.

5. Vervolgafspraken
— Op welke termijn willen we een volgend overleg
— Zijn er zaken waar we een volgende keer over willen spreken met elkaar

6. Rondvraag

4 Advies en toelichting
A. Korte toelichting op de Staat VenZ

De Staat van Volksgezondheid en Zorg (Staat VenZ) is in 2016 gestart en

presenteert op een website de belangrijkste kerncijfers voor het beleid van het

ministerie van VWS. Op verzoek van VWS kiest een consortium van acht

kennisinstituten welk cijfer het beste gehanteerd kan worden voor een bepaald

onderwerp. Dit voorkomt discussie in de Tweede Kamer over welke cijfers leidend

zijn. Het RIVM is coérdinator van het consortium. Primaire gebruikers van de Staat

VenZ zijn de Tweede Kamer en VWS. Zij gebruiken deze cijfers ook voor begroting
en verantwoording. [EfERis opdrachtgever en directie PG gemandateerd

opdrachtgever.
Voor meer informatie kan je een op spotify podcast afluisteren over de Staat,

genaamd: Data naar succes: De staat van de Volksgezondheid en Zorg (interview
met consortiumpartij CBS en mijzelf over de Staat VenZ).

B. Hieronder vindt je een aantal suggesties om in te brengen tijdens de

vergadering:

Agendapunt 2: Effecten COVID-19 op cijfers op de Staat VenZ (bijlage 1)

Consortiumpartijen hebben gekeken naar wat COVID 19 voor effect heeft op de

cijfers die op de website Staat VenZ staan opgenomen. En hoe willen

consortiumpartijen hiermee om gaan?

Voorstel vanuit consortiumpartijen: Er zal op de Staat VenZ een link worden

opgenomen naar publicaties die iets over het betreffende cijfer in relatie tot

COVID-19 zeggen.
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Advies: Voor zover hier om wordt gevraagd kan je hiermee instemmen. Directoraat Generaal

Volksgezondheid

Agendapunt 3: Lacunes op de Staat VenZ (bijlage 2) or
= Wij hebben aan de consortiumpartijen gevraagd lacunes op de Staat of evt Jeugdgezondheidszorg

onderbelichte thema’s in kaart te brengen.
= Je zou de consortiumpartijen kunnen bedanken voor het in kaart brengen van de  kenmerk

lacunes op de Staat (zie bijlage 2) en vragen of zij dit in ieder geval jaarlijks
zouden willen herhalen (zoals zij zelf ook voorstellen).
= Je kunt instemmen met het meenemen van de door de consortiumpartijen
benoemde lacunes zoals wordt voorgesteld door de consortiumpartijen. Op die

manier kan de VWS directie die over het betreffende onderwerp gaat besluiten of

ze het eens zijn met de consortiumpartijen en vragen om het betreffende

onderwerp/thema uit te werken op de Staat.

= Wat daarnaast interessant is om ter sprake te brengen is of de bestuursleden het

aanvullend op dit document een goed idee zouden vinden om te bekijken of

onderwerpen/thema’s van de formatiefiches voldoende belicht zijn op de Staat. Dit

zijn immers onderwerpen/thema’s die VWS van belang vindt voor nieuwe kabinet

en in die zin verdienen ze voldoende aandacht op de website van de Staat. De

i
het RIVM, BE, is positief over dit idee.

= Ook denk ik dat het goed is om aan de orde te stellen op welke wijze de

toenemende interdepartementale samenwerking, zoals die nu bijvoorbeeld

plaatsvindt in de interdepartementale stuurgroep Impact op gezondheid, effect

zou moeten hebben op de kerncijfers op de Staat.

Ter info: In de interdepartementale stuurgroep Impact op gezondheid zijn nu

fiches opgesteld over onder andere: leefomgeving, bestaanszekerheid, arbeid als

medicijn, klimaat/energietransitie, bewegen het nieuwe normaal.

Deze interdepartementale samenwerking heeft impact op de kerncijfers die op de

website van de Staat staan, maar hoe ver strekt die/hoe dit af te bakenen en

heeft dit gevolgen voor de wijze waarop we input voor nieuwe kerncijfers jaarlijks
ophalen?

Advies: Je zou aan de bestuursleden kunnen vragen wat deze interdepartementale

samenwerking volgens hen voor effect zou moeten hebben op de cijfers op de

Staat. Zouden ze daarnaar kunnen kijken hoe dat vorm te geven in kemcijfers op

de Staat? Waar liggen grenzen/wat is de afbakening die geldt voor de kerncijfers

op de Staat? Wat betekent dit voor de jaarlijkse uitvraag?

De uitkomsten zouden opgenomen kunnen worden opgenomen in het

afwegingskader (zie als bijlage bijgevoegd bij bijlage 2 'Lacunes op de Staat

VenZ')?

Agendapunt 4: Mededelingen vanuit de consortiumpartijen (en VWS)
Breder benutten/inzetten van het consortium

Naar aanleiding van een eerder gesprek vari get het bestuur van de Staat is

afgesproken dat de VWS/PG accounthouder van RIVM, ZonMW en

Gezondheidsraad gaat verkennen of opdrachten die nu in het veld worden uitgezet

bij bijvoorbeeld consultants, ook bij het consortium van de Staat of bij bijv het

RIVM, die dan één of meerdere partijen van het consortium als bijv
onderaannemer kan betrekken, uitgezet kan worden. Omdat er sprake zou kunnen

zijn van marktverstoring/ongeoorloofde concurrentie is iedereen het erover eens

dat wel een jurist mee moet kijken of en welke constructie zou kunnen of niet.
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Advies: mocht hier naar gevraagd worden, dan kan je aangeven dat dit punt is

opgepakt en we er in later stadium op terug komen.
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